

## Protokoll för svenska lövträdföreningens styrelsemöte den 10:e januari 2022

Närvarande: Björn Gustafson, Lars Karlman, Staffan Nordström, Eva Erlingsson, Jörgen Verner samt Lars Haga.

Ej närvarande: Bengt Holmberg och Anette Eilert.

### **1§ Mötets öppnande.**

Ordförande Björn Gustafson förklarade mötet öppnat.

### **2§ Val av justerare.**

För mötet valdes Björn Gustafson och Staffan Nordström.

### **3§ Mötets dagordning.**

Ordförande läste upp mötets dagordning, varvid den godkändes.

### **4§ Föregående styrelseprotokoll.**

Lades till handlingarna

### **5§ Ekonomi och medlemmar.**

Sedan föregående möte finns det inga inkomster att redovisa, däremot har föreningen haft följande kostnader.

– Telefon ?

– Porto 3 000:-

– Stipendiaterna har fått ytterligare 25 % utbetalt då alla nu har fått sina arbeten godkända, detta ger en kostnad om 7 500:-

Dagen för mötet finns det på föreningens konto 224 105,99:-. Eva har även gjort bokslut för 2021, vilken ger föreningen en vinst på 28 107,45:-. Ett brevutskick till alla medlemmar angående förnyat medlemskap och lite information om pandemiläget är också på gång. Svenska lövträdföreningen avslutar 2021 med 297 medlemmar.

### **6§ Lövträdtidningen 2022.**

– Staffan är arbetar med en artikel om årets träd, bok.

– Björn har flera artiklar under process.

– Owe ska skriva om årsmötet i Bispgården.

– Medlemmarna Göte Karlsson och Mats Helge ska även bidra med artiklar till tidningen.

### **7§ Hemsidan.**

Inget att rapportera.

## **8§ Facebook.**

På Facebook har det ställts lite frågor angående skötsel.

## **9§ Årsmöte 2022.**

Björn har varit hos Margareta Ottosson och rekat, vilket gav att exkursionsläget ser gott ut med flera olika punkter. De flesta exkursionspunkterna är redan klara. Kvar att lösa är boende och årsmötesmiddag, till förslag fanns Baldersnäs herrgård med en intressant park om 200 träd och buskarter.

## **10§ Exkursioner 2022.**

Björn håller på att planera en halvdagsexkursion för en naturvårdsförening om ekonomiskt skogsbruk där våra medlemmar eventuellt kan få vara med, exkursionen är planerad till 23/4.

Rolf Andersson ska ha en björkskötselträff i Vikbolandet någon gång i maj. Finns viss risk för kollision med stipendiaternas exkursion på Billingen, samt årsmötesexkursionen som även de är planerade till maj månad.

Även brandfälten i Västmanland togs upp till diskussion, Staffan har kontakt med eventuell guide i brandområdet. Björn undersöker lämpligt datum för exkursion i Västmanland.

Nils-Gunnar Johansson i Flen samt tvillingarna Erikssons exkursioner som blivit inställda sedan tidigare, planeras till någon gång i höst 2022.

Staffan och Lars Karlman rekar för eventuella exkursioner i mellansverige.

## **11§ Lövträdstipendiet.**

Utllysning av stipendiet till berörda lärosäten är på gång.

Styrelsen enades om ett antal ämnen som är värda att beforska.

– Masurbjörk, kommersiellt trädslag eller bara kul.

– Masurbjörk, tillvägagångssätt och tillredning efter avverkning.

## **12§ Skogsportalen.**

Björn har tillsammans med Rikard Troeng skapat en webbplats där skogliga föreningar och mindre verksamheter kan marknadsföra sig själva och knyta kontakter. Det finns även möjlighet till att ha videomöten på skogsportalen. Styrelsen var positiv till att ha videomöten på skogsportalen i framtiden.

## **13§ SkogsElmia**

SkogsElmia är tänkt att genomföras 2-4/6 i år. Erik Hjärtfors tänker även i år köpa en monter där vi bland annat får ställa ut. Staffan och Eva anmäler sig som frivilliga att stå i montern. Det beslutades att sätta in en notis i tidningen för att locka fler frivilliga medlemmar att ställa upp med att bemanna montern.

#### **14§ Övriga frågor**

I och med pandemiläget bör styrelsen vara beredd på att det kan bli extrainsatta styrelsemöten med kort varsel. Nya restriktioner kan komma plötsligt och ha liten eller stor påverkan på planerade exkursioner och övrig verksamhet i föreningen.

#### **15§ Nästa möte.**

Nästa möte bestämdes bli ett tidigarelagt möte om tidningen för att säkerställa dess färdigställande inför utgivning.

Mötet planeras till 31/1 20:00.

#### **16§ Mötet avslutades och ordförande tackade ledamöterna för deltagandet.**

*Jörgen Verner*

*Sekreterare*

*Justeras*

*Staffan Nordström*

*Ledamot*

*Björn Gustafson*

*Ordförande*